
Forespørgsel fra Danmarksdemokraterne om fyrværkerisalg på kommunale arealer
Teknik og Miljø bedes besvare følgende spørgsmål:

1) Hvor mange kommunale arealer har været udlejet i forbindelse med nytåret til salg af
fyrværkeri?

2) Hvad har indtægten været?
3) Dækker indtægten én til én udgiften forbundet med udlejningen af arealerne?
4) Hvordan er fordelingen på udlejning i forhold til om lejer er virksomhed eller forening?
5) Hvordan har udviklingen været på ovenstående fire spørgsmål de senere år?
6) Hvilke regler gælder for salg af fyrværkeri på kommunale arealer?
7) Er der blevet foretaget tilsyn eller kontrolbesøg ved salgsstederne?
8) Hvilke muligheder har Aarhus Byråd for at regulere salg af fyrværkeri på kommunale

arealer?
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